
Zápis z mimořádného zasedání SKAS MU 26.1.2010 
 

Přítomni: Petr Soukeník, Zdeněk Ručka, Pavel Troubil, Jana Kralovianska, Martin Vrubel, 

Dalibor Jenne, Jiří Ţoudlík, Barbora Jalovecká, David Solnička, František Churý, Jan Čech, 

Martin Kyselák 

Host: Ivan Galat 

 

1. Dlouhodobý záměr univerzity 

V rámci přípravy dlouhodobého záměru univerzity vzniknou 4 komise, v nichţ by měl mít 

SKAS MU své zástupce. Představa působení, doba kdy a jak často se komise budou scházet a 

náplň práce jednotlivých komisí je zatím značně nejasná. 

 

Jaké máme důvody být u toho?  

 

Je třeba prosadit záměry studentských poradců, je třeba do záměru nezapomenout 

vloţit ustanovení o podpoře cyklistiky, v rámci nějţ se pak lze snadno odvolat, aby před 

jednotlivými fakultami byly umístěny stojany na kola a podobné věci, které po nás studenti 

chtějí. 

Celkově se dá říct, ţe dlouhodobý záměr univerzity je strategický dokument, který je 

obecný, ale dá se na něj dobře odvolat, pokud univerzita nesplňuje nějaké cíle v něm vytyčené 

nebo jsou některé její aktivity se záměrem dokonce v rozporu. 

 

4 komise a kandidáti do nich: 

1. komise pro vzdělávání – Jiří Ţoudlík 

2. komise pro výzkum – Pavel Troubil 

3. komise pro roli univerzity ve společnosti – Martin Vrubel 

4. komise pro vnitřní organizaci univerzity – Veronika Kudrová 

 

Zástupci byli zvoleni jednomyslně. 

 

2. Zástupce SKAS MU za Pedagogickou fakultu 

Pavel Vyhňák skončil svůj mandát. Místo něj nastoupil Petr Ducháček, který ovšem na 

jednání nechodí, jelikoţ ho předseda senátu MU, zapomíná o jednáních informovat a posílat 

mu podklady pro ně, jelikoţ si neuvědomuje, ţe došlo ke změně zástupce. 

 

Je třeba dohlédnout, aby se to neopakovalo a chyba byla do budoucna opravena. 

Zatím Křepelka nereflektuje na upozornění zaslané mu prostřednictvím mailů. 

 

3. Konference o hodnocení kvality vysokých škol 

Jak jiţ bylo zmíněno na lednovém zasedání senátu, konference se uskuteční na ESF a to 

ve dnech 11. - 12.2. 2010. 

Účast studentských senátorů MU na ní je pro ně bezplatná. Musí se ale zaregistrovat přes 

web a fakturační údaje napsat na univerzitu. Podmínky vyjednali Veronika Kudrová, Bek a 

Basovníková. 

Ti, kdo se chtějí přihlásit, mají moţnost to nahlásit Zdeňkovi a on pošle seznam účastníků. 

http://www.muni.cz/people/209709


 

Z přítomných projevili zájem se zúčastnit: Petr Soukeník, Zdeněk Ručka, Pavel 

Troubil, Jana Kralovianska, Martin Vrubel, Dalibor Jenne, Jiří Ţoudlík, David Solnička, 

František Churý 

 

4. Proplácení nákladů studentským senátorům 

Ivan Galat řeší proplácení s Nantlem. Jenţe Nantl tyto věci uţ neřeší, jelikoţ se na své 

původní místo vrátila Zlatušková. Je třeba tedy jednat s ní. 

Problém je, ţe na maily vůbec neodpovídá. Psali jsme jí několikrát a to několik různých lidí. 

Musíme se domluvit na strategii jak o proplácení poţádat. 

V prvé řadě by se mělo řešit proplácení nákladů pro členy SK RVŠ a euroDocu, 

jelikoţ jsou nejvyšší. Vyřešíme to přímo na další schůzi senátu. 

Učitelům se náklady proplácejí tak, ţe jim je zvyšován plat za to, ţe jsou v senátu. 

Jirka má za úkol najít tento dokument, který byl senátem schválen před několika lety. 

Bonifikace studentů v senátu je spíše otázkou jednotlivých fakult, někde mají k dispozici 

karty na kopírování, telefon atp. Zaměstnanci mají zdarma kopírování, tisk a telefonování 

běţně. Studenti svoji kancelář s telefonem těţko dostanou. Pouze doktorandi mají k dispozici 

kanceláře s telefonem, ale to nejsou kanceláře SKAS, ale kanceláře, které jim poskytuje 

katedra na níţ se školí. 

 

K formě vyplácení stipendia: 

 Paušálně např. 1000 Kč/ rok, jinými slovy 100kč/ zasedání a pak další náhrady dle 

účtů např. jízdné 

 Centrální fond předsedy AS MU a z něj vyplácet 

 Rozlišit příspěvky doktorandům a nedoktorským senátorům 

 Fond předsedy SKAS MU a z něj vyplácet 

 Fond za který by formálně rozhodoval předseda AS MU Křepelka, ale prakticky 

předseda SKAS MU Zdeněk Ručka 

Není špatný nápad obejít senát a zeptat se rektora přímo. 

Schůzka s rektorem –Zdeněk, Petr, Dalibor, říct, ţe Zlatušková nekomunikuje a zkusit to 

vyřešit na místě. 

Je to vlastně i řešení problému do budoucna ne jen pro naši sestavu. 

Je dobré si předem připravit podklady ohledně částek, jeţ by měly být ve fondu – připraví 

Zdeněk, Dalibor, Petr. Zodpovědná osoba Petr. 

 

5. Co se SKAS MU povedlo za rok činnosti? 

Většina senátorů pravidelně chodí na zasedání. Dá se říct, ţe senát funguje dobře, ale to 

neznamená, ţe není co napravovat…. 

Zdeněk si představoval, kdyţ kandidoval, ţe se postará o slevy na MHD, studentský časopis a 

o reformu ankety. 

K jednotlivým bodům: 

Sleva na MHD: tento projekt se nesetkal s většinovou podporou. Nebyl uskutečněn. 

Kdokoli v rámci tohoto bodu něco učiní, jedná za sebe. Není vyloučeno, ţe se k tomuto bodu 

ještě vrátíme. 

Studentský časopis: projekt se zdárně rozjel, nyní je podána ţádost o grant cca 

150.000 Kč – v jednání s Musilovou. Na projektu se ze senátu podílí především Zdeněk a 

František. 



Reforma ankety: Petr, Dalibor, Jana a Zdeněk zpracovali návrh na reformu ankety. 

Návrh byl odsouhlasen SKASem a předloţen vedení k oficiálnímu vyjádření. Zatím jsme 

obdrţeli pouze krátký mail, ovšem oficiální stanovisko má přijít ze strany Slaného v nejbliţší 

době. Zdeněk to odhaduje na cca 2 týdny. 

 

Smutné je, ţe SKAS MU je vnímán některými lidmi velmi negativně. V rámci jeho 

údajné direktivní a nepříjemné komunikace. Zvláště vázne komunikace s Brandejsem, který 

bral např. reformu ankety jako útok na IS. Taktéţ Černá, která má rov něţ co říci v těchto 

otázkách. Musíme si dát pozor, i kdyţ zdá se, ţe některé „špatné“ maily byly značně 

přeformulovány a to nikoli ze strany SKASu, natoţ ze strany Zdeňka. 

 

6. Nová adresa SKASu 

Existují 2 moţnosti: 

Buď budeme mít adresu: skas@rect.muni.cz, tu by zařídil Jirka okamţitě na rektorátu, nebo 

budeme mít adresu skas@muni.cz, ta je poněkud problémovější k zařízení a je třeba vyjednat 

s UVT.  

Pavel zkusí dojednat adresu skas@muni.cz s UVT, pokud se mu t nepodaří, Jirka zařídí 

adresu skas@rect.muni.cz přes rektorát. 

 

7. WEB SKASu 

Dalibor s Petrem aktualizují údaje na webu SKASu a mění jeho vzhled i strukturu. 

Problémy nastaly opět ze strany Zlatuškové, která tvrdí, ţe WEB nepatří pod univerzitu, 

jelikoţ není v univerzitním designu. Nesmíme si ho prý ani plést s nezávislým studentským 

senátorským fórem. Paní Zlatušková ovšem uţ neuvedla, co máme odstranit, nebo čeho 

zanechat, aby stránky neviděla jako nezávislé studentské fórum ale jako web senátorů. 

 Dnes měla proběhnout schůzka kvůli designu webu, ale bohuţel se neuskutečnila. 

Původní design webu byl schválen, coţ Zlatušková rovněţ popírá. Je tedy potřeba se 

domluvit, jak má vypadat design tohoto webu, aby mohl být rovněţ schválen. 

Jana se pokusí zjistit, kdo dělal web na PrF MU. 

 Je nutné web zprovoznit co nejdříve a to ještě tak, aby byl uţivatelsky konformní, 

zvláště pro editaci, která je na starém webu velmi náročná. 

 

8. SKAS na Facebooku 

Umístit stránku SKASu i na Facebook je dobrý nápad. 

Profilová stránka SKASu na Facebooku vznikla sice nedávno, ale jiţ nyní má pře 100 

fanoušků. 

Uděláme jí ještě větší reklamu. 

Dalibor by měl do muni.cz napsat článek o SKASu, Facebooku a Studentských 

poradcích. 

 

9. Setkávání  SKASu s vedením univerzity i pro veřejnost 

Petr jedná s Nantlem, který se sám nabídl, ţe se takového setkání zúčastní. 

Petr vytvoří doodle ohledně termínu a link na něj rozpošle.  
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mailto:skas@muni.cz
mailto:skas@muni.cz
mailto:skas@rect.muni.cz


Zdeněk projevil obavu, zda vůbec nějací studenti přijdou. Na PrF toto setkávání s osobnostmi 

běţně funguje v rámci ELSA projektu a je studenty navštěvováno. Je to otázka dobré 

propagace třeba i na Facebooku. 

 

10. Ostatní 

A/ Martin Kyselák řeší problém se zápisy. Navrh udělat google docs. 

Jana navrhuje, ţe lepší by byly google sites a na nich všechny zápisy a další dokumenty. 

Vyřešíme to později. 

 

B/ Vizitky – padl návrh na zřízení vizitek senátorům. 

 

C/ Sklípek – Pavel sVerčou zařídí setkání SKAS MU na řízené degustaci probíhající 

v úterý v rámci teambuildingu.  

 

 

 

Zpravovala Jana Kralovianska 


